

Fait en 3 exemplaires, dont un a été remis à chacune des Parties. Executed in 3 originals, with one original being provided to each Party.

Le On À In

Le Mandant déclare et reconnaît que préalablement à la signature des présentes, il a reçu les informations prévues aux articles L111-1, L111-2 et L121-17 du Code de la consommation, qu'il a eu le temps nécessaire et suffisant pour en prendre connaissance, se renseigner et les comprendre, ainsi que les informations relatives au traitement des données personnelles (RGPD) par les Mandataires.

The Principal declares and acknowledges that prior to signing this agreement, he/she received the information provided for in Articles L111-1, L111-2 and L121-17 of the French Consumer Code, that he/she had sufficient time to familiarise him/herself with it, find out about it and understand it, as well as information concerning the processing of personal data (GDPR) by the Agents

Le(s) Mandant(s)

"Lu et approuvé, bon pour mandat"

The Principal(s)

"Read and approved, good for agreement"

Le Mandataire

pour M. Sébastien KUPERFIS, Représentant légal, et par délégation.

The Agent

for Mr Sébastien Kuperfis, Legal Representative, and by delegation.

Consultant signataire Signatory consultant :

"Lu et approuvé, mandat accepté" "Read and approved, agreement accepted"

Le Mandataire

The Agent

"Lu et approuvé, mandat accepté"

"Read and approved, agreement accepted"

mots/words*, lignes/lines*, chiffres/numbers* | *Rayés comme nuls/Crossed out

